
 

Bewonersvereniging 

Tienhoven & Oud-Maarsseveen 
 

  

  
 

 

 
 

Algemene leden vergadering 

11 november 2008 
20.00 uur 

Cafe “Olde Regthuijs” te Tienhoven 
 

 
Agenda 

 
 
 
19.30 uur Ontvangst met een gratis kop koffie 
 
 
20.00 uur Welkom  

   door: Pieter Walhof 
      
 
20.10 uur Presentatie van een wandeling door de polder 

dhr. Marcel Blekendaal  

Normaal gesproken neemt polderwachter Marcel Blekendaal zijn gasten mee op een wandeling door 
de polder en vertelt daar verhalen over het landschap. Dinsdagavond komt hij met zijn verhalen naar 
binnen. 

 
20.40 uur     Pauze 
 
21.00 uur Wijkpreventie en Burgernet initiatief in Zandweg Oostwaard 

dhr. Frits Legger, bewonerscommissie Zandweg Oostwaard 

Actueel is de huidige inbraakgolf in onze dorpen. Dhr Legger deelt met ons de ervaringen en 
achtergrondinformatie hoe een wijkpreventie team is opgezet in Zandweg Oostwaarden. 

 
21.30 uur Bekrachtiging van de besluiten uit ledenvergadering dd. 24-09-2008 

➢ Goedkeuring notulen ALV  
➢ Goedkeuring financieel jaarverslag 2007 

➢ Benoeming kascommissie 2008, Karin van de Linden en Elly Methorst. 

➢ Benoeming Mona Toet als bestuurslid. 
 

 
B.T.O.M. en jaarprogramma / begroting 2009 

 
 
21.45 uur Rondvraag  

 
21.55 uur Gezellig drankje en napraten 
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1. Welkom.  
Pieter opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom.  

Speciaal welkom aan onze wijkbeheerder Mario van Dijk en wijkagent Cor Koops. 

Jan Molhuijsen, Mona Toet, Ko de Goey en B. de Pijper, hebben zich bij het bestuur afgemeld. 

Er zijn geen toevoegingen op de agenda. 

Pieter geeft een korte beschrijving van de agenda, waarin stond vermeld dat Theo Schouten als 

gastspreker was uitgenodigd, maar door een misverstand is deze toespraak komen te vervallen.  

Als vervangend gastspreker wordt Marcel Blekendaal gepresenteerd.  

Ook de 2e gastspreker laat zich door een achillespeesbreuk verontschuldigen. Als vervangend 

gastspreker zal Joris de Theije als voorzitter van bewonerscommissie Zandweg-Oostwaard zijn 

ervaringen met ons delen hoe het wijkpreventieteam in Zandweg-Oostwaard is opgezet. 

 

2. Presentatie Marcel Blekendaal 
Marcel vertelt over zijn achtergrond als beeldend kunstenaar en is in de loop van tijd de  

polder gaan zien als kunstwerk. De excursies met gasten door de polder zijn de aanzet geweest  

om een boekje te gaan schrijven,” de polderwachter gids “. Uit dit boekje worden enkele 

 “beeldende “ verhalen verteld, met als hoogtepunt de culinaire bereiding van een  

muskusrat nu beter bekend als waterkonijn.  

 

3. Presentatie Jois de Theije 
Joris den Theije geeft uitleg over het werk van het signaleringsteam in Zandweg Oostwaard. Die 

groep van vrijwilligers is drie jaar geleden opgericht. In het weekeinde zijn de leden actief van  

elf uur in de avond tot twee uur in de nacht. Ze houden in de gaten wat er in de wijk gebeurt en 

signaleren eventuele verdachte bewegingen op straat. Ze spreken personen aan, die in hun  

gedrag storend optreden en proberen hen in het gareel te krijgen. Waar ze denken, dat vandalen  

of herrieschoppers over de schreef gaan nemen ze contact op met de politie of met een  

afgesproken belcontact. Daarop volgt dan een eventueel optreden door derden. 

Zelf treden die vrijwilligers niet actief op. Ze lopen of fietsen met twee tegelijk door de wijk,  

kijken en signaleren. Den Theije benadrukte, dat het team van vrijwilligers geen inbraken of  

overvallen kan voorkomen, maar hun optreden leidde wel tot een groter veiligheidsgevoel in  

de buurt. De sociale veiligheid is verhoogd en daardoor het wooncomfort versterkt.  

De vrijwilligers vervullen die taak doorgaans een tot twee keer in de maand.  

 

4. Bekrachtigen van de besluiten uit jaarvergadering d.d. 24-09-08  
Daar op de jaarvergadering d.d. 24-09-08, minder dan de benodigde 50%  

van de leden aanwezig zijn, is deze goedkeuring noodzakelijk om de genomen besluiten  

te bekrachtigen.   

➢ Goedkeuring notulen ALV 2007. 

Er zijn geen opmerkingen over de notulen van de ALV 2007 en is goedgekeurd door de  

Algemene ledenvergadering, deze is reeds bekrachtigd door de ondertekening  

van de voorzitter en de secretaris. 

➢ Goedkeuring financieel jaarverslag 2007 

Er zijn geen opmerkingen over het financiele jaarverslag 2007 en is goedgekeurd door de  

Algemene ledenvergadering, deze is reeds bekrachtigd door de ondertekening  

van de voorzitter en de secretaris. 

➢ Goedkeuring kascommissie 2009. 

Er zijn geen opmerkingen over de nieuwe kascommissie ( Elly methorst en Karin van der Linden)  

en is goedgekeurd door de Algemene ledenvergadering, deze is reeds bekrachtigd door de 

ondertekening van de voorzitter en de secretaris. 

➢ Goedkeuring nieuw bestuurslid  

Er zijn geen opmerkingen over de benoeming van Mona Toet als nieuw bestuurslid 

en is goedgekeurd door de Algemene ledenvergadering, deze is reeds bekrachtigd door de 

ondertekening van de voorzitter en de secretaris. 
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5. Jaarprogramma / begroting 2009 
Pieter presenteert het jaarprogramma / begroting 2009.  

Opgemerkt wordt dat het tekort 3 keer zo groot is als vorig jaar, Pieter bevestigt dit, maar  

attendeert op het feit dat ook de geplande activiteiten 3 keer zo groot zijn.  

Het tekort op het budget wordt ingediend bij de gemeente Maarssen.  

Om tegemoet te komen aan de noodzakelijke financiering van de toegenomen 

activiteiten van de vereniging en de verlaagde contributie van de Gemeente Maarssen 

is er aanvullend financiering nodig. Hiervoor zal enerzijds de Gemeente Maarsssen om 

aanvullende subisidie worden verzocht. Seperaat zal het sponsor beleid actief 

worden neergezet om de afhankelijkheid van de gemeentelijke subsidie in de 

komende jaren te verlagen. 

Het bestuur neemt het initiatief om voor volgend jaar middelen te verzamelen om een 

activiteitenbord a la Maarssen-Dorp voor Tienhoven-Oud Maarsseveen te realiseren. 

Het is de intentie het bord bij de T-splisting Looijdijk / Maarsseveensevaart te 

realiseren. 

Enkele bewoners geven aan dat zij een activiteitenbord niet zinvol vinden en dit niet ten  

koste mag gaan van andere activiteiten. Volgens Pieter er er ook bij de andere verenigingen  

behoefte om activiteiten kenbaar te maken middels een bord en het is duidelijk dat dit een  

sluitpost is bij de gemeente.  

Over de huidige situatie in de bethunepolder is goed overleg met het bestuur van de BBB.  

In het halfjaarlijksoverleg met de BBB( eind november 2008), zal verder worden ingegaan  

op de ontwikkelingen omtrent het watergebeidsplan en de gevolgen hiervan voor  

Tienhoven & Oud-Maarsseveen.  

 

Er zijn geen opmerkingen over het Jaarprogramma / begroting 2009 en is goedgekeurd  

door de ledenvergadering. 

Informatie over het jaarprogramma / begroting 2009 kunt u inzien op onze  

web-site. (www.BTOM.nl). 

Daar er minder dan de benodigde 50% van de leden aanwezig zijn, is goedkeuring op de  

volgende bestuursvergadering( 1 december 2008) noodzakelijk om de genomen besluiten  

te bekrachtigen.   

 
 

6. Rondvraag 
Vraag van Gepco de Kruijff: 

Het bestuur zou de plaatsing van het bord moeten toetsen in het dorp. 

Pieter vindt dit een goede suggestie en zal deze verder uitwerken. 

Er zijn geen vragen meer bij de rondvraag, waarna Pieter de aanwezigen hartelijk bedankt  

en uitnodigt voor een drankje aan de bar. 

http://www.btom.nl/

